
 

  

       

                         

 

 
 
            REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  ZAMET 
       VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/33 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-22 
Rijeka,  28. prosinac 2021. 

                           
ZAPISNIK 

SA 28. SJEDNICE VMO 
 
 

28. sjednica VMO Zamet, održana je u utorak 28. prosinca 2021. godine  s početkom u 18,00 sati 
u prostorijama MO Zamet, Trg riječkih olimpijaca 3, Rijeka.     
 
Nazočni: 

- Ivica Pretnjača, predsjednik VMO 
      - Vojmir Turak, zamjenik predsjednika VMO 
      - Željko Dugić, član VMO 

- Alenka Srdoč, članica VMO 
- Dražen Kalanj,referent za mjesnu samoupravu, tajnik VMO 
 

Sjednici nisu bili nazočni:   
      - Srđan Srdoč, član VMO 
      - Nikica Lenac, član VMO 
      - Milorad Sumrak, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio Predsjednik Vijeća Ivica Prtenjača i pozdravio nazočne te utvrdio da je na 
sjednici nazočan potreban broj članova vijeća te da vijeće može nastaviti s radom.  
 
Usvajanje Zapisnika sa 27. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Zamet od 22.studenog 2021.godine 

-Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Potom je Predsjednik vijeća predložio dnevni red za današnju sjednicu koji glasi:   
  
                       DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje Programa rada Vijeća Mjesnog odbora Zamet za 2022.godinu te 

Financijskog plana Vijeća Mjesnog odbora Zamet za 2022.godinu sa projekcijom za 

2023. i 2024. godinu 

2. Komunalna problematika 

3. Razno 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
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AD 1 
 
Vijeće je izviješteno da je zasjedalo Povjerenstvo za ocjenu programskih aktivnosti Vijeća za 2022. 
godinu Odjela za gradsku samoupravu i upravu te da su programske aktivnosti Vijeća mjesnog 
odbora Zamet  prihvaćene.   
Kako je temeljem članka 5. Pravila o radu Vijeća Mjesnog odbora Zamet, Vijeće Mjesnog odbora 
Zamet  je obavezno donijeti Financijski plan za 2022. godinu, s projekcijom za 2023. i 2024. 
godinu, predlaže se usvajanje Programa rada VMO Zamet za 2022.godinu i Financijskog plana 
VMO Zamet za 2022. godinu, s projekcijom za 2023. i 2024. godinu. 
 
Primjedbi nije bilo pa je jednoglasno donijet   
ZAKLJUČAK 
Vijeće MO Zamet usvaja Program rada VMO Zamet za 2022.godinu i Financijski plan VMO 
Zamet za 2022. godinu, s projekcijom za 2023. i 2024. godinu. 
  
AD 2 
 
Predsjednik vijeća je istakao kako je temeljem zaključka sa prošle sjednice a vezano za 
poboljšanje prometovanja linije javnog gradskog prijevoza 2a dana 07.12.2021.godine održan 
sastanak u KD Autotrolej d.o.o. koji je rezultirao dogovorom da se radi pojačanja frekventnosti 
prometovanja linije javnog gradskog prijevoza 2a, od strane KD Autotrolej doo izradi stručna 
podloga novog režima prometa radi spajanja linije 2a sa linijama 2 i 6 koji bi režim uključivao dva 
polaska ujutro i poslijepodne sa trasom do centra grada a ostali polasci bi prometovali do Ulice 
Rikarda Benčića i spoja sa Ulicom Franje Čandeka te se potom vraćali na Zapadni Zamet. Također 
će se izvidjeti mogućnosti polazaka linije 2a tijekom vikenda te će se izmijeniti naziv trase linije 2a 
sa postojećeg, Delta - Ivana Zavidića, u novi Delta – Zapadni Zamet. 
 
Potom izvješćuje Vijeće o prispjeloj podršci MO Srdoči u vezi sa našim zahtjevom za ponovnim 
razmatranjem mogućnosti uvođenja spremnika za krupni otpad od 5 m2 koji je upućen Čistoći 
d.o.o. i OGU za komunalni sustav. 
Nadalje predlaže da se isto tako MO Srdoči izrazi podrška njihovoj inicijativi za povećanjem 
sigurnosti prometa na području grada Rijeke, koju inicijativu su uputili Gradonačelniku krajem 
mjeseca studenog ove godine. 
 
Zatim izvješćuje Vijeće i o prispjelom prijedlogu Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti, OGU 
za komunalni sustav da se predviđena sredstva (5.000,00 kn) za sadnju stabala u okolišu Osnovne 
škole Zamet preusmjere na uklanjanje stabala i grana što rastu prema fasadi i krovištu školske 
zgrade te iznad betonskog igrališta budući se sadnja stabala realizirala kroz akciju Udruge za 
zaštitu prirode i okoliša "Zasadi stablo, ne budi panj!" Sadimo zajedno „Jesen 2021“. 
 
Potom upoznaje Vijeće sa inicijativom na rješavanju prometnih problema u blizini Osnovne škole 
Zamet u koju su uključeni Rijeka promet d.d., Rijeka Plus d.o.o., Komunalno i Prometno redarstvo 
te OGU za komunalni sustav i OŠ Zamet te namjerom za održavanjem sastanka na navedenu 
temu na kojoj bi bio prisutan i predstavnik MO Zamet. 
 
Predsjednik vijeća predlaže da se nadležnom gradskom odjelu uputi zamolba za dostavu  
aktualnih aktivnosti koje se provode u cilju revitalizacije Zametske pećine kao i zahtjev Prometnom 
redarstvu za pojačanu kontrolu nepropisno parkiranih vozila u Ulici Bože Vidasa koja vozila 
ometaju pješake u korištenju nogostupa i tako se izlažu opasnosti hodanja po kolniku. 
 
Predsjednik vijeća izvijestio je kako su obilaskom terena poslane prijave radi komunalnih oštećenja 
i nereda kako slijedi 
-oštećeno svjetlo u podhodniku A:Mandića - Medovićeva 
-krupni i biljni otpad: I.Lenca 28, Petra Jurčića 24, P. Jurčića 31, Baredice 8, Braće Baćić 25 
-oštećenja klupe: Baredice 13, Ćirila Kosovela 11, Marijana Stepčića 24 
-začepljen slivnik Ante Mandića 47 
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-orezivanje zelenila kod stupa javne rasvjete Braće Fućak 14 
-oštećen tobogan na igralištu kod kbr. 24 Ulica Marijana Stepčića 
-oštećen vertikalni prometni znak Ante Mandića 43a 
-oštećeni spremnici za otpad: Čavalsko 2 i 20 
Prispjeli zahtjevi građana (odaslani nadležnim službama): 
-obilježavanje dodatnog parkirnog mjesta za invalide na parkiralištu kod kbr. 7 Ulica Bože Vidasa 
-sanacija rasvjete partera na trgu kod Crkve Presvetog srca Isusova na Zametu. 
  
Predsjednik vijeća izvješćuje kako je s obzirom na situaciju na terenu prema slobodnoj procjeni 
izvršeno oko 95% usvojenih komunalnih prioriteta za 2021.godinu.  
 
Temeljem navedenog donijet je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK:  
Vijeće prihvaća informacije po ovoj točci dnevnog reda. 
Vijeće prihvaća prijedlog MO Srdoči izrazi podrška njihovoj inicijativi za povećanjem 
sigurnosti prometa na području grada Rijeke 
Vijeće je suglasno sa prijedlogom Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti, OGU za 
komunalni sustav da se predviđena sredstva iz komunalnih prioriteta za 2022.g. (5.000,00 
kn) za sadnju stabala u okolišu Osnovne škole Zamet preusmjere na uklanjanje stabala i 
grana što rastu prema fasadi i krovištu školske zgrade te iznad betonskog igrališta. 
Vijeće podržava inicijativu na rješavanju prometnih problema u blizini Osnovne škole Zamet 
i u konzultaciji sa članovima odrediti će predstavnika Vijeća na namjeravanim sastancima 
po navedenom pitanju. 
Vijeće je suglasno sa upućivanjem zamolbe za dostavu aktualnih aktivnosti koje se provode 
u cilju revitalizacije Zametske pećine kao i zahtjeva Prometnom redarstvu za pojačanu 
kontrolu nepropisno parkiranih vozila u Ulici Bože Vidasa. 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća predlaže vijeću da je organizirana i provedena podjela predhodno nabavljenih 
slatkih paketića za predškolsku djecu sa područja MO Zamet (za što su osigurana sredstva u FP 
MO Zamet za 2021.godinu) tijekom subote 18.12.2021.godine uvažavajući sve propisane 
epidemiološke mjere koje su bile u primjeni. 
 
ZAKLJUČAK:  
Vijeće prihvaća informaciju po ovoj točci dnevnog reda. 
 
 
 
Sjednica je završila u  19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu Predsjednik VMO Zamet: 
Dražen Kalanj                                                                                      Ivica Prtenjača 
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